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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Стефан Софрониев, новият търговски съветник на България в Истанбул, посети БТПП и разговаря с председателя
Цветан Симеонов. Симеонов запозна госта с детайли относно досегашното сътрудничество с партньорски
организации от Турция. БТПП поддържа от 1993 г. активни връзки с ТОББ – Съюз на търговските, промишлените,
морските палати и стоковите борси на Турция. С друга влиятелна бизнес организация – ДЕ... 

Платформа за личностно развитие на възрастните хора чрез нови технологични умения Елина Кирова, инициатор
на иновативен проект, насочен към изграждане на мост между поколенията чрез технологичното образование
(www.pensa.club), представи на председателя на БТПП Цветан Симеонов целите и етапите на развитие на
проекта. Обсъдени бяха стъпки в посока подкрепа и насърчаване на нови възможности за бълг... 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов проведе работна среща с
председателя на Италианската търговска камара в България Алесандро Джеретто. Цел на срещата бе обмен на
нови идеи за развитие на българо-италианските икономически отношения. Специално внимание бе отделено на
състоянието на икономиката на България и пазара на труда. Джеретто сподели мнението на италианс... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) има удоволствието да ви покани за участие в онлайн
информационен ден по проект APPRENTLINE (Capacity Building in the Organisation of Online Apprenticeships), който
ще се проведе на 20 ноември от 10 ч. Проектът е насочен към подобряване капацитета и цифровите умения за
организирането на дистанционни стажове на трите целеви групи – МСП, центрове за проф... 

Заглавие: Среща с новия търговски съветник на България в Истанбул
Дата: 07.11.2024 16:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП в подкрепа на инициативата "Мост между поколенията"
Дата: 07.11.2024 16:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Среща с председателя на Италианската търговска камара в България
Дата: 07.11.2024 16:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Онлайн информационен ден по проект APPRENTLINE за подобряване капацитета и цифровите умения
за организирането на дистанционни стажове – 20.11.2024 от 10 ч.
Дата: 07.11.2024 16:02
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: БТПП започва онлайн проучване за прилагането на мерки за енергийна ефективност в малките и
средните предприятия

https://www.bcci.bg/news/20601
https://www.bcci.bg/news/20600
https://www.bcci.bg/news/20599
https://chambersz.com/2024/11/07/onlajn-informacionen-den-po-proekt-apprentline-za-podobryavane-kapaciteta-i-cifrovite-umeniya-za-organiziraneto-na-distancionni-stazhove-20-11-2024-ot-10-ch/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/776875-btpp-zapochva-onlayn-prouchvane-za-prilaganeto-na-merki-za-energiyna-efektivnost


Българската търговско-промишлена палата (БТПП) започва онлайн проучване, насочено към прилагането на
мерки за енергийна ефективност в малките и средните предприятия (МСП). Допитването е част от проект
EE4SMEs* и има за цел да оцени интереса на компаниите към различни методи и мерки за повишаване на
енергийната ефективност (ЕЕ), съобщиха от палатата на интернет страницата си. В резултат на проучван... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

ЕВРОПЕЙСКА ИКОНОМИКА Брутен вътрешен продукт По прогнозни данни на статистическата служба на
Европейския съюз сезонно изгладеният Брутен вътрешен продукт (БВП) през второто тримесечие на 2024 г. се
увеличава с 0,2% както в еврозоната (EA20), така и в ЕС-27 спрямо предходното тримесечие. В сравнение с
второто тримесечие на предходната година сезонно изгладеният БВП се повишава с 0,6% в еврозоната ... 

Кръгла маса в Русе събра на едно място представители на бизнеса, академичните среди и институциите, за да
обсъдят актуалните предизвикателства и възможности в секторите на електроиндустрията, роботиката и
информационните и комуникационни технологии, съобщава БТА. Форумът беше организиран от Русенската
търговско-индустриална камара (РТИК) в партньорство с Българската асоциация на електротехниката и... 

Конференцията "ESG на практика: управление за по-устойчив растеж" ще се проведе днес в София. Събитието,
което се очаква да започне в 08:45 часа, е съвместно организирано от Американската търговска камара в
България (АТК) и Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК). Мястото на провеждане е
"Хилтън София", а партньори по неговото организиране са от "Аурубис България" и "ИУай денкщат... 

Компанията вижда голям потенциал да привлече нови клиентиHonda е компания, която има разнообразна
продуктова гама, но въпреки това не записва големи продажби. Тя дори често е критикувана, че предложенията ѝ
може и да са надеждни, но не са достатъчно вълнуващи и често изостава от тенденциите. Изглежда тя се е
вслушала в критиките и е готова за нова глава в историята си. И тя започва заедно с ерата ... 

Проучване, обхващащо 850 лица, вземащи решения за покупки в Европа, сочи, че 71% от анкетираните определят
преминаването от изкопаеми горива като приоритет.Над половината от тях обаче се нуждаят от допълнителни
ресурси за осъществяване на стратегиите си. Нови и нарастващи регулации, подкрепящи енергийния преход,
мотивират компаниите да предприемат действия, твърди още анализът. Няма достатъчно рес... 

Дата: 07.11.2024 14:33
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Икономически отчет за сектор "Строителство" – първо полугодие 2024 г.
Дата: 07.11.2024 14:44
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Електроиндустрията и комуникационните технологии обсъдиха в Русе
Дата: 08.11.2024 07:00
Медия: Arena media

Заглавие: Конференция за стандартите за устойчивост ще се проведе в София днес
Дата: 08.11.2024 06:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: "Нашето време дойде": Honda смята да се развихри през EV ерата
Дата: 08.11.2024 09:01
Медия: Carmarket.bg

Заглавие: АББ: компаниите в Европа искат алтернативни горива, но нямат ресурси
Дата: 08.11.2024 08:33
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Прогноза: 2.8% български ръст за 2025

https://vestnikstroitel.bg/analysis/328529_%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D1%87%D0%B5%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B8%D1%82-10
http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=56919
https://www.bta.bg/bg/news/economy/776942-konferentsiya-za-standartite-za-ustoychivost-shte-se-provede-v-sofiya-dnes
https://carmarket.bg/elektromobili/nasheto-vreme-dojde-honda-smiata-da-se-razvihri-prez-ev-erata-9798
https://logistika.bg/abb-kompaniite-v-evropa-iskat-alternativni-goriva-no-nyamat-resursi/
http://www.economynews.bg/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D0%BD%D0%BE%D0%B7%D0%B0-28-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%B7%D0%B0-2025-news114757.html


Очертава се БВП на България да нарасне до 2,8% през 2025 г., което е по-висок процент в сравнение с други
държави в региона. Това стана ясно по време на Деветата годишна конференция по управление на риска,
организирана от Кофас България. На конференцията присъстваха представители на български и чуждестранни
компании, както и водещи икономисти. Събитието бе открито от Пламен Димитров,Управител на К... 

Вместо да гласуват още популистки разходи, на депутатите ще им се наложи да мислят непопулярни мерки за
стягане на държавните финансиТемата накратко След ковид кризата финансите на държавата загубиха посока и
вървят към влошаваща се спирала според икономисти. Бюджетът за догодина ще е натоварен с куп нови разходи,
които са приети от предходни парламенти. Конкретен проект все още няма, но все по-... 

снимка: karel291, Уикипедия Шумен ще бори мръсния въздух със 7,4 млн. лв. от Европейския съюз. Общината е
конкретен получател на финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова
помощ "Зелени мерки в градска среда", става ясно от съобщение на сайта на Програма "Околна среда" 2021-2027
г. Със средствата ще могат да се разширят паркове и градини, да се залесят междублокови... 

На 13 и 14 ноември в хотел "Хемус", София, ще се състои национална кръгла маса "Политиките за енергийна
ефективност на сградите: в търсене на устойчивост, качество и предвидимост", организирана от Центъра за
енергийна ефективност ЕнЕфект и Общинската мрежа за енергийна ефективност ЕкоЕнергия в партньорство с
Коалиция "Да обновим България" и Асоциацията на българските енергийни агенции. Сред специ... 

Европа се намира в критичен момент от своя енергиен преход, което подчертава неотложната необходимост от
преминаване към чиста енергия на конкурентни цени. Това пишат в свой анализ в Euractiv Бернд Вебер, основател
и директор на EPICO Climate and Innovation, Алекс Барнс, сътрудник в Оксфордския институт за енергийни
изследвания и Матиас Янсен, асоцииран директор на Frontier Economics. Сред многото... 

Редица компании, от Bosch и Continental до ZF и Schaeffler, се готвят да ограничат разходите, докато търсят начин
да се справят с промените на автомобилния пазарКогато големите автомобилни концерни в Германия са в криза,
това важи и за техните доставчици. По-рано тази седмица Schaeffler обяви, че се готви да съкрати хиляди работни
места – и с това едва ли ще приключат сътресенията в компанията, пи... 

Дата: 08.11.2024 06:55
Медия: Economynews

Заглавие: Бюджет 2025: Имаме проблем
Дата: 08.11.2024 06:37
Медия: Капитал

Заглавие: С над 7 милиона в Шумен ще се борят с мръсния въздух
Дата: 08.11.2024 05:00
Медия: Petel.bg

Заглавие: Национална кръгла маса поставя на дневен ред политиките и новаторските решения за енергийна
ефективност на сградите
Дата: 08.11.2024 03:00
Медия: Искра.бг

Заглавие: Европа може да произвежда водород в Северно море
Дата: 08.11.2024 00:21
Медия: Конфедерация на работодателите и индустриалците в България (КРИБ)

Заглавие: Десетки хиляди работни места в германските доставчици на авточасти са застрашени
Дата: 07.11.2024 20:30
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Екип от "Асарел-Медет" проучи световния опит в най-големите американски мини
Дата: 07.11.2024 19:12
Медия: Агенция Стандарт

https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2024/11/08/4699210_bjudjet_2025_imame_problem/
https://petel.bg/S-nad-7-miliona-v-SHumen-shhe-se-boryat-s-mrasniya-vazduh-__552704
https://www.iskra.bg/natsionalna-kragla-masa-postavya-na-dneven-red-politikite-i-novatorskite-resheniya-za-energiyna-efektivnost-na-sgradite/
https://krib.bg/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B4-%D0%B2-%D1%81%D0%B5/
https://www.investor.bg/a/447-analizi/403753-desetki-hilyadi-rabotni-mesta-v-germanskite-dostavchitsi-na-avtochasti-sa-zastrasheni
https://www.standartnews.com/biznes/ekip-ot-asarel-medet-prouchi-svetovniya-opit-v-nay-golemite-amerikanski-mini-579060.html


Те посетиха три американски медни миниЕкип от "Асарел-Медет"АД посети три американски медни мини, за да се
запознае с внедрените автоматизирани системи за управление на минните работи и мониторинг на рудничните
бордове. Производственият директор инж. Иван Чолаков, инж. Иван Андреев – началник на рудник "Асарел", инж.
Димитър Щрангов – ръководител на отдел "Минно инженерство", инж. Милен Кръстев – ... 

Инж. Шопов, как изглеждат пазарът на недвижимите имоти и жилищното строителство към края на 2024 г. през
погледа на строителните предприемачи? Изминаващата година беше много добра за строителните
предприемачи. Търсенето на имоти се увеличи. Има голям интерес към жилища в строеж, но най-предпочитани са
завършените обекти. В същото време себестойността на недвижимостите се успокои и инфлационните п... 

Фирмата "Булметал" АД е получила одобрение за финансиране на три проекта по Процедура "Подкрепа на нови
мощности за производство на електроенергия от възобновяеми източници и съхранение на електроенергия с
инсталирана мощност от 200 kW до 2 MW" – BG-RRP-4.032-S1. Предстои покана за сключване на договор. Първият
проект е за доставка на оборудване и монтаж на трифазна система за съхранение на енерги... 

Глобалните инвестиции може да достигнат 500 милиарда долара до края на 2024 годинаГлобалният сектор на
слънчевата енергия се очаква да достигне приблизително 2 теравата инсталиран капацитет през 2024 г., а
глобалните инвестиции в слънчева енергия може да достигнат 500 млрд. USD до края на 2024 г. "През 2023 г.
слънчевата енергия представляваше 5,5% от световното електричество и нейната роля в ене... 

Железниците са транспортът на бъдещето. Това заяви инж. Ясен Ишев, председател на Управителния съвет на
Научно-техническия съюз по транспорта (НСТС) по време на откриването на провеждащ се в столицата
железопътен форум с международно участие, предава БТА. В нашият институт отделяме специално внимание на
развитието и на състоянието на железниците. Особено сме радостни, че ще може днес да чуем много... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Сред мерките са по-добра осигуровка за майчинство, отпуск и субсидииВ Китай правят опити да подобрят
семейното планиране, за да увеличат ражданията. Това става ясно от изявление на държавния съвет, след като в
две последователни години страната регистрира намаляване на населението. Раждаемостта в Китай достигна
рекордно ниско ниво през 2013 г. Населението на страната достига 1,4 млрд. души, като И... 

Заглавие: Инж. Георги Шопов, председател на УС на Националната асоциация на строителните предприемачи:
През 2025 г. очакваме увеличаване на цените на жилищата с около 15% и постоянен интерес към новото
строителство
Дата: 07.11.2024 18:12
Медия: Вестник Строител

Заглавие: "Булметал" получи финансиране за три проекта за ел.енергия от ВЕИ
Дата: 08.11.2024 09:41
Медия: Банкеръ

Заглавие: Светът никога досега не е инвестирал толкова много пари в слънчева енергия
Дата: 08.11.2024 10:21
Медия: Факти

Заглавие: Инж. Ясен Ишев: Железниците са транспортът на бъдещето
Дата: 08.11.2024 11:07
Медия: 24 Часа

Заглавие: Китай стимулира раждаемостта и браковете в "правилната възраст"
Дата: 08.11.2024 08:50
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Европейските лидери ще обсъждат в Будапеща доклада на Марио Драги

https://vestnikstroitel.bg/interview/328573_%D0%B8%D0%BD%D0%B6-%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B8-%D1%88%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D1%83%D1%81-%D0%BD%D0%B0-7
https://banker.bg/2024/11/08/bulmetal-finansirane-za-el-energiya-ot-vei/
https://fakti.bg/biznes/926115-svetat-nikoga-dosega-ne-e-investiral-tolkova-mnogo-pari-v-slancheva-energia
https://www.24chasa.bg/biznes/article/19279372
https://www.bgonair.bg/a/4-world/363542-kitay-stimulira-razhdaemostta-i-brakovete-v-pravilnata-vazrast
https://armymedia.bg/2024/11/08/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BB%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D1%89%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D0%B2-%D0%B1%D1%83%D0%B4/


Европа преживява икономически спад в сравнение със Съединените щати и трябва радикално да се реформира,
ако иска да избегне "бавна агония", предупреди бившият президент на Европейската централна банка Марио
Драги в доклад, изготвен по поръчка за председателката на ЕК Урсула фон дер Лайен. Документът, съдържащ 400
страници, ще бъде обсъждан днес на неформалната среща на върха на лидерите на ЕС в Бу... 

Мерките, които се предлагат, включват по-добра осигуровка за майчинство, отпуск по майчинство, субсидии и
медицински ресурси за децаКитай очерта стъпки за подобряване на мерките за семейно планиране и
родителство в опит да увеличи броя на ражданията. Това става ясно от изявление на държавния съвет, след като в
две последователни години страната регистрира намаляване на населението. Раждаемостта в ... 

Кой е въпросът и как работи според милиардераИнтервютата за работа са достатъчно плашещи, да не говорим,
ако трябва да впечатляваш най-богатия човек в света. Технологичният предприемач Мъск натрупа впечатляваща
нетна стойност от 259,9 милиарда долара, след като основа големи компании, включително PayPal, Tesla и
SpaceX. Може да се каже, че той знае много неща за управлението на бизнес и е интервюи... 

През 2023 г. средната годишна заплата на пълно работно време за работещите в ЕС е била 37 900 евро, което
представлява увеличение от 6,5% спрямо 35 600 евро през 2022 г., показват данни на официалната европейска
статистика Евростат, цитирани от БНР. Сред страните от ЕС най-високата средна годишна заплата на пълен
работен ден е отчетена в Люксембург (81 100 евро), следвана от Дания (67 600 евро) и... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Очаква се Федералният резерв да намали лихвените проценти с 25 базисни пункта в четвъртък и да избегне
всякакви ненужни изненади по-малко от два дни след избирането на Доналд Тръмп за следващ президент, пише
Yahoo Finance. "Те предпочитат просто да отрежат, да държат наведени глави и да не казват нищо толкова ново",
каза Люк Тили, главен икономист на Wilmington Trust. Все пак това не означава, че ... 

Снимка: pochivka.bg Tribune.bg В регионалното министерство днес ще има среща заради безводието в Плевен и
Ловеч. Мерки трябва да се обмислят и за Черноморието. Институциите посочват много причини за намаляващата
вода у нас - по-малко валежи, намален дебит, повишена сезонна консумация, високи температури, липса на
резервни водоизточници и остаряла ВиК инфраструктура. Като решения се приоритизират р... 

Дата: 08.11.2024 08:31
Медия: Военен Телевизионнен Канал

Заглавие: Китай предприема мерки за насърчаване на раждаемостта
Дата: 08.11.2024 08:11
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Въпросът, който Илон Мъск задава на всяко интервю за работа, за да разобличи лъжците
Дата: 08.11.2024 06:30
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Средната годишна заплата в България остана най-ниската в ЕС през 2023 година
Дата: 08.11.2024 10:12
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Какво да очакваме от Фед, след избирането на Тръмп за следващ президент?
Дата: 07.11.2024 15:51
Медия: Инфосток

Заглавие: Увеличават се населените места на воден режим в страната
Дата: 08.11.2024 09:01
Медия: Буднаера

Заглавие: КЕВР: Влошава се качеството на питейната вода
Дата: 08.11.2024 08:53

https://www.investor.bg/a/516-politika/403216-kitay-predpriema-merki-za-nasarchavane-na-razhdaemostta
https://businessnovinite.bg/svjat/vaprosat-kojto-ilon-mask-zadava-na-vsjako-intervju-za-rabota-za-da-otkrie-lazhec.html
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A1%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%88%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%BD%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%95%D0%A1-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-2023-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0_l.a_at.1_i.480000.html
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/119966-kakvo-da-ochakvame-ot-fed-sled-izbiraneto-na-tramp-za-sledvasht-prezident
http://www.budnaera.com/202405f/24051903.html
https://eurocom.bg/2024/11/08/kevr-vloshava-se-kachestvoto-na-piteynata-voda/


Комисията за енергийно и водно регулиране прие годишен доклад и сравнителен анализ на ВиК сектора за 2023 г.
Годишният доклад съдържа подробна информация за степента на внедряване от ВиК операторите на
информационни регистри и бази данни, постигнатите нива на показателите за качество на ВиК услугите,
отчетените от ВиК сектора оперативни и капиталови разходи, дълготрайни активи и инвестиции. Положи... 

Управляващата тройна коалиция се разпадна Шолц уволни финансовия министър след спорове за бюджета
Опозицията иска оставка на кабинета и бърз вот В Германия най-вероятно ще се проведат предсрочни избори
след разпада на управляващата тройна коалиция. До него се стигна, след като късно в сряда канцлерът Олаф
Шолц уволни финансовия министър Кристиан Линднер, предадоха световните агенции. Линднер е от ... 

Пълноправното членство на България в Организация за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР) ще
изпрати ясен сигнал към чуждестранните инвеститори за това, че българската икономика е стабилна, предвидима
и с висок потенциал. Това заяви зам.-министърът на иновациите и растежа Красимир Якимов на международния
форум "България и ОИСР в контекста на националното икономическо развитие и зеления пре... 

Американският предприемач Илон Мъск посъвества изненаданите от победата на републиканеца Доналд Тръмп
на президентските избори в САЩ да сменят източниците си на информация."Всеки, независимо дали в Америка
или някъде другаде, който намира този резултат за шокиращ, трябва да преразгледа източниците си на
информация", написа Мъск в социалната мрежа Х.По думите му "тенденцията е очевидна от няколко м... 

Секция "Единен пазар, производство и потребление" (INT) на Европейския икономически и социален комитет
(ЕИСК) одобри проект на становище за въздействието върху Европейския единен пазар на оставането на
България и Румъния извън Шенген. Докладчик по становището е зам.-председателят на Българската стопанска
камара (БСК) Мария Минчева, която е член на Група Работодатели в ЕИСК, съобщи Камарата. Доклад... 

Доналд Тръмп се връща в Белия дом и бившият му готвач се надява, че ще намали вредната храна и наистина ще
приеме здравословното хранене сериозно. Главният готвач Андре Ръш споделя за TMZ, че 78-годишният Тръмп не
е човекът, който е бил през 2016 г. Според готвача е наложително той да се храни по-добре, за да е сигурен, че ще
е във възможно най-добро състояние за възрастта си и нуждите на работата... 

Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Германия на крачка от предсрочни избори
Дата: 07.11.2024 21:41
Медия: Свободно слово

Заглавие: Министър Якимов: Пълноправното членство на България в ОИСР ще изпрати сигнал към
чуждестранните инвеститори, че българската икономика е стабилна
Дата: 07.11.2024 21:08
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Мъск посъветва шокираните от победата на Тръмп да сменят източниците си на информация
Дата: 07.11.2024 16:24
Медия: Фокус

Заглавие: Европейският икономически и социален комитет готви становище за мястото на България и Румъния в
Шенген
Дата: 08.11.2024 10:20
Медия: 24 Часа

Заглавие: Донал Тръмп обожавал пържоли и пилешко. Бившият му готвач проговори
Дата: 08.11.2024 10:34
Медия: Ladyzone

Заглавие: Делото срещу Васил Божков продължава с разпит на свидетели
Дата: 08.11.2024 10:05
Медия: ПИК

https://svobodnoslovo.eu/svyat/germaniya-na-krachka-ot-predsrochni-izbori/146652
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Ministur-Yakimov-Pulnopravnoto-chlenstvo-na-Bulgariya-v-OISR-shte-izprati-signal-kum-chuzhdestrannite-investitori-che-bulgarskata-ikonomika-e-stabilna-2329647
https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/Musk-posuvetva-shokiranite-ot-pobedata-na-Trump-da-smenyat-iztochnicite-si-na-informaciya-2329304
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/19279003
https://ladyzone.bg/laifstail/winner-winner-don-t-eat-crap-for-dinner-bivshijat-gotvach-na-donal-tramp-progovori.html
https://pik.bg/%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D1%83-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D0%B1%D0%BE%D0%B6%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BF%D0%B8%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-news1254392.html


Делото срещу бизнесмена Васил Божков продължава с разпит на петима свидетели. Това е трети пореден ден, в
който Софийският градски съд заседава, за да могат над 20 души да дадат обяснения. Съдията информира
свидетелите, че са длъжни да отговарят на въпросите и да не лъжат. Вчера Стефана Райкова, свидетелка по
делото срещу Божков, каза пред съда, че е била заплашена от разследващи, когато е била ар... 

Едва 9% се привеждат годишно в сътветствиеПродължава практиката за редица водоизточници да няма
измерване на добитите водни количества, а същите да се отчитат въз основа на разрешителните за водовземане,
въпреки че такава възможност не е регламентирана в чл. 194а от Закона за водите. Лошо е и състоянието на
водомерите на сградни водопроводни отклонения, има и наличие на високи нива на търговски за... 

"Водният режим е следствие, а не причина. Интересно е, че по документи нашата държава изглежда изрядна —
имаме всичко от стратегии до проекти. Проблемът обаче се появява на ниво практическо изпълнение, където
процесът често се разпада, а разпределението на отговорностите остава неясно". Това каза за ФрогНюз проф.
Емил Гачев от Института за изследване на климата. Вижте цялото интервю: Тук е много ... 

Кметът на софийския район "Оборище" Георги Кузмов беше отстранен от поста на 10 юли с решение на
Общинската избирателна комисия (ОИК) в София. Мотивът - несъвместимост заради притежание на дялове в две
дружества. Кузмов обжалва в Административния съд - София град, и отстраняването му беше отменено. На свой
ред председателят на ОИК-София Полина Витанова обжалва това решение във Върховния администра... 

Управляващата коалиция в Германия се разпадна в сряда вечерта, след като канцлерът Олаф Шолц уволни
финансовия министър Кристан Линднер от либералната Свободна демократическа партия (СвДП), а с него
напуснаха и трима министри от партията, чийто лидер е Линднер. Коалицията остава в малцинство в лицето на
ГСДП и "Зелените". Така Германия отива на предсрочни избори. Причината са различията в подхода ... 

Анализаторите не са единодушни в оценката си за бъдещото поведение на 47-ия президент на САЩ по отношение
на автомобилния бизнес, но в няколко послания все още са уверени: митническата война с Китай ще се разгърне с
нова сила и електрическата мобилност ще бъде спряна. След като Доналд Тръмп печели втори президентски
мандат сред автомобилните производители веднага се появи паника. Досега най-голяма... 

Заглавие: Проблеми с водомерите откри КЕВР
Дата: 08.11.2024 09:35
Медия: Pariteni

Заглавие: Проф: Емил Гачев за ФрогНюз: Загубите на вода служат като претекст за укриване на значителни
количества, дори от ВиК
Дата: 08.11.2024 09:32
Медия: Frog news

Заглавие: Едно наум: "Факти срещу натиск" – отстранен районен кмет за сблъсъка си с "матрицата"
Дата: 08.11.2024 10:50
Медия: Дневник

Заглавие: Управляващата коалиция в Германия се разпадна
Дата: 08.11.2024 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Идва ли краят на електромобилите или как победата на Тръмп ще се отрази на автомобилния бизнес
Дата: 08.11.2024 11:10
Медия: Факти

Заглавие: Красен Станчев: Тръмп 2.0 няма да спре войната в Украйна и ще е по-мек към Китай
Дата: 08.11.2024 11:28
Медия: Телевизия Блумбърг

https://www.pariteni.bg/novini/bitovi-smetki/problemi-s-vodomerite-otkri-kevr-251141
https://www.frognews.bg/novini/prof-emil-gachev-frogniuz-zagubite-voda-slujat-kato-pretekst-ukrivane-znachitelni-kolichestva-dori-vik.html
https://www.dnevnik.bg/gradska_sreda/2024/11/08/4699950_edno_naum_fakti_sreshtu_natisk_otstranen_raionen_kmet/
https://www.duma.bg/upravlyavashtata-koalitsiya-v-germaniya-se-razpadna-n298561
https://fakti.bg/avto/926155-idva-li-kraat-na-elektromobilite-ili-kak-pobedata-na-tramp-shte-se-otrazi-na-avtomobilnia-biznes
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/137141-krasen-stanchev-tramp-20-nyama-da-spre-voynata-v-ukrayna-i-shte-e-po-mek-kam-kitay


Красен Станчев, икономист, "Бизнес старт", 08.11.2024 г.Опитите за промяна в геополитическата стратегия на САЩ
след връщането на Доналд Тръмп в Белия дом ще бъдат по-меки в сравнение с предишния му мандат. Заплахите
за големи мита срещу Китай ще останат предизборна реторика, а в Конгреса на САЩ вече има огромна инерция за
подкрепа на Украйна, която е трудно да бъде спряна. Това коментира икономист... 
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